

REACH Declaration of Conformity
Temposonics GmbH & Co. KG

declares as manufacturer in sole responsibility that the position sensors

Temposonics

and Assemblies comply with the requirements of the following European Regulation:

1907/2006 Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH)

According to our current knowledge, the products delivered to you do not contain Substances of Very High Concern (SVHC) of the candidate list above 0.1 mass percent ([status of the list](#): 17Jan2023) except one component with a mass of 0.6 g inside of our sensor.

This component contains dodecachloropentacyclo [12.2.1.16,9.02, 13.05,10]octadeca-7,15-diene Dechlorane Plus™ (CAS no.: 2385-85-5).

Should the regulations change in such a way that further SVHC substances with a concentration of more than 0.1 mass percent are contained in our products, we will fulfill our obligation according to Article 33 par. 1 REACH and inform you immediately.

Luedenscheid, 15 Mar. 2023



Dr.-Ing. Eugen Davidoff
Approvals Manager / Zulassungsmanager

REACH Konformitätserklärung
Temposonics GmbH & Co. KG

erklärt als Hersteller in alleiniger Verantwortung, dass die Positionssensoren

Temposonics

und Zubehör den Anforderungen folgender Europäischen Verordnung entsprechen:

1907/2006 Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH)

Nach unserem derzeitigen Kenntnisstand sind in den von uns an Sie gelieferten Produkten, keine SVHC-Stoffe (Substances of Very High Concern) der Kandidatenliste über 0,1 Massenprozent ([Stand der Liste](#): 17.01.2023) enthalten, mit Ausnahme eines innenliegenden Bauteils mit einer Masse von 0,6 g. Dieses Bauteil enthält Dodecachloropentacyclo[12.2.1.16,9.02, 13.05,10]octadeca-7,15-diene Dechlorane Plus™ (CAS Nr.: 2385-85-5).

Sollten die Vorschriften sich ändern, so dass weitere SVHC-Stoffe mit einer Konzentration von über 0,1 Massenprozent in unseren Produkten enthalten sind, werden wir unserer Pflicht gemäß Artikel 33 Abs. 1 REACH nachkommen und Sie umgehend darüber informieren.